

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

July 16, 2020

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgments in the following leave applications.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 16 juillet 2020

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation suivants.

DISMISSED / REJETÉES

Sa Majesté la Reine c. Jean-Marie Aloïse Hoch (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([39073](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-006769-184, 2019 QCCA 2182, daté du 19 décembre 2019, est rejetée.

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-006769-184, 2019 QCCA 2182, dated December 19, 2019, is dismissed.

Abstak Holdings Inc. v. Telsec Developments Ltd. (Alta.) (Civil) (By Leave) ([39101](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 1801-0032-AC, 2020 ABCA 40, dated January 30, 2020, is dismissed with costs.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéro 1801-0032-AC, 2020 ABCA 40, daté du 30 janvier 2020, est rejetée avec dépens.

Toronto Muslim Cemetery Corp. v. Muslim Green Cemeteries Corporation (Ont.) (Civil) (By Leave) ([39121](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C66533, 2020 ONCA 94, dated February 4, 2020, is dismissed with costs.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C66533, 2020 ONCA 94, daté du 4 février 2020, est rejetée avec dépens.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :
comments-commentaires@scc-csc.ca
(613) 995-4330